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Indkomne forslag til ordinært afdelingsmøde i 
afdeling 29 den 11. maj 2023 

 Forslag 1 
Forslagsstiller: Beboer 
Jeg foreslår hermed, at der bliver plantet flere efeu, så hækken kan blive pæn. 

Foreslår også nogle andre blomster eller buske i bedene imellem p-pladserne. 

Forslag 2 
Forslagsstiller: Beboer 
Jeg vil gerne stille forslag om, at husorden vedrørende støj ændres. Så støj fra 

særligt støjende maskiner såsom slagboremaskine, hammer m.m. (Ikke musik, 

vaskemaskine osv.) ændres til at gælde til kl. 18.00 både hverdag og weekend? 

Forslag 3 
Forslagsstiller: Beboer 
Foreslår at der indkøbes endnu en kompostbeholder, da de 2 indkøbte allerede er 

fyldte - hvilket indikerer at det er et godt initiativ der bliver benyttet. 

Forslag 4 
Forslagsstiller: Beboer 
Foreslår at der opsættes et stort tørrestativ på fællesarealet ved siden af solpladsen. 

For at afhjælpe driften, vil et tørrestativ som en stor paraply være ideel, da det kan 

løftes op i forbindelse med græsslåning. 
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Forslag 5 
Forslagsstiller: Beboer 
Foreslår at der opsættes chikanebomme på flisestykket ud for rækkehus nr. 251 til 

231. Begrundelsen er, at knallerter og cykler kører meget hurtigt på dette område, til 

fare for beboere, der træder ud af deres hoveddør. 

 

Forslag 6 
Forslagsstiller: Beboer 
Foreslår at der opsættes bom på det lille græsareal vest for rækkehusene 231-251. 

Der bliver ofte luftet hunde langs græsarealet af hundeejere ikke bosiddende i 

Anneby, og en bom kan indikere at det ikke er et offentligt sted. Bom på dette sted 

burde ikke være til gene for serviceteamet, da de ikke kan benytte græsslåmaskinen 

på dette meget smalle græsareal. 

 
Forslag 7 
Forslagsstiller: Beboer 
Foreslår at der opsættes chikane bomme ved ende rækkehusene nr. 227 og 203 - 

igen for at hindre hundeluftning langs græsarealet af hundeejere ikke bosiddende i 

Anneby. 

 
Forslag 8 
Forslagsstiller: Beboer 
Foreslår at der indkøbes en mindre maskine til serviceteam, der kan anvendes ved 

fejning og snerydning (evt. saltning) på svalegange og andre ikke nemt tilgængelige 

steder. 
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Forslag 9 
Forslagsstiller: Beboer 
Foreslår at sandkassen på legepladsen flyttes til stenbelægning bag det nye 

cykelskur, derved undgås der at sand hober sig op på græsplænen og det allerede 

vedtagne solsejl til sandkassen kan derved fastgøres til cykelskur. Desuden vil det 

afhjælpe indkig hos beboerne i stueetagen, beliggende umiddelbart ud til 

sandkassens nuværende placering. 

 
Forslag 10 
Forslagsstiller: Beboer 
Foreslår at der opsættes tilgængelig saltbeholder, så vi beboere om vinteren selv kan 

salte, hvis det bliver nødvendigt - vejret kan være uberegneligt om vinteren. 

 

Forslag 11 
Forslagsstiller: Beboer 
Foreslår at der opsættes skiltning med" legende børn max. 1 O km", mindst 1 stk. 

ved indkørsel, for at forebygge færdselsuheld. 

 

Forslag 12 
Forslagsstiller: Beboer 
Foreslår at der placeret RØDE KASSER ved molokkerne til farligt kemisk affald. 

 

Forslag 13 
Forslagsstiller: Beboer 
Foreslår at der opsættes container til stort brændbart, en gang årligt- En container 

der kan affaldssorteres af firma inden tømning. 

 

Forslag 14 
Forslagsstiller: Beboer 
Foreslår at der opsættes mindre buet overdækning v. fordør i rækkehuse, dette kan 

afhjælpe at vand ligger på trægulvet indenfor ved nedbør. Kan evt. medtages i 

råderets katalog.  
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Forslag 15 

Forslagsstiller: Beboer 
Foreslår at hundeejere med bopæl i Anneby kun lufter deres hunde på stenbelagte 

områder i Anneby, ingen vil fra deres bolig gå direkte ud på græsareal, derfor giver 

dette mening. Der luftes pt. hunde på legeplads og andre græsarealer, hvor børn 

leger! 

 

Forslag 16 
Forslagsstiller: Beboer 
Foreslår at der nedsættes et grønt udvalg i afdelingen - uden forbindelse med 

bestyrelsen - udvalget findes blandt de beboere der har lyst til at forskønne 

afdelingens udeareal. Dette udvalg kan nedsættes iflg. Vivaboligs Vedtægter § 19, 

stk. 7. (afd.mødet kan beslutte at uddelegere afdelingsbestyrelsens og 

afdelingsmødets kompetence på en række områder til en eller flere beboergrupper) 

 
Forslag 17 
Forslagsstiller: Afdelingsbestyrelsen 

Bestyrelsen ønsker at stille forslag om at få undersøgt muligheden for at få bygget en 

multibane på det ubrugte jordareal mellem kolonihaverne og plejecenter Annes 

Have. Er der opbakning for at få etableret en multibane, såfremt det viser sig at være 

en mulighed? 

 

Forslag 18 
Forslagsstiller: Afdelingsbestyrelsen 

Bestyrelsen ønsker også at stille forslag om at få et legehus på legepladsen evt. ved 

siden af sandkassen. Er der opbakning til et legehus på legepladsen?  

 

Forslag 19 
Forslagsstiller: Afdelingsbestyrelsen 

Bestyrelsen ønsker at stille forslag om at få etableret et bålsted i midten af sol 

pladsen - pladsen ved siden af grillpladsen. Skal vi have en bålplads? 
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